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                                               PROTOKÓŁ  Nr XLII/2018                    

 

z   sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 11 września  2018 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy Wodzisław 

  

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 900  do godziny 1040. Obrady 

prowadziła pani Stanisława Nowak Przewodnicząca Rady Gminy Wodzisław.  Na stan                   

15 radnych   w sesji  uczestniczyło 11 radnych – nieobecni radni: Jadwiga Błaszczyk 

Stanisław Skalmierski, Sławomir Gala, Janusz Zasada (lista obecności stanowi załącznik Nr 

1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście:, pani Renata Koziara Sekretarz Gminy, pani 

Zdzisława Kowalska Skarbnik Gminy, radni Powiatu Jędrzejowskiego:  pan Andrzej Baran, 

Zygmunt Ozga, Mariusz Zieliński, kierownicy jednostek organizacyjnych gminy oraz inni 

zainteresowani obradami ( listy obecności – załączniki Nr 2,3,4, do protokołu).  

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawozdanie z realizacji uchwał w sprawie Planu Ochrony Środowiska i Planu 

Gospodarki Odpadami. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2018-2024, 

b) zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2018r., 

c) wyrażenia zgody do wprowadzenia danych do Rejestru Należności 

Publicznoprawnych, 

d) maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych, 

e)uchwalenia Programu profilaktyki zakażeń meningokokowych na lata 2019-2023, 

f) przystąpienia do sporządzenia aktualizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Wodzisław na lata 2016-2025”, 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wodzisław, położonej w obrębie Lubcza, 

h) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Wodzisław, położonej w obrębie Klemencice, 

i) petycji.   

      9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

     10. Sprawy różne. 

     11. Zamknięcie obrad sesji. 
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Pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Czterdziestą drugą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzyła 

Przewodnicząca  Rady Gminy Wodzisław  pani Stanisława Nowak wypowiadając formułę 

„Wysoka Rado! Otwieram czterdziestą drugą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej 

kadencji”. Pani przewodnicząca poinformowała, że pani wójt jest nieobecna na dzisiejszej 

sesji gdyż przebywa na zwolnieniu lekarskim.  

Pkt.2. Powołanie sekretarza obrad.  

Na sekretarza obrad powołano radnego Roberta Dziób,  jednogłośnie – 11 za,                  

w głosowaniu jawnym.  

Pkt.3.Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że na posiedzeniu komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów wypracowano wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność gminy Wodzisław, 

położonej w obrębie Klemencice ( budynek byłej szkoły). w celu ponownego 

przeanalizowania tematu sprzedaży. 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie wykreślenia w punkcie 8 podpunktu z lit.”h”. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za wykreśleniem z porządku obrad w/w projektu uchwały  radni opowiedzieli się jednogłośnie 

– 11 za, w głosowaniu jawnym. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

 Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się jednogłośnie – 11 za,   w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła przyjęcie porządku obrad. 

Pkt.4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca   rady gminy  poinformowała zebranych, że do chwili rozpoczęcia 

dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie protokołu Nr XLI/2018                

z   sesji  Rady Gminy Wodzisław  z dnia 29 czerwca  2018 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 
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 Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 11 za,    w głosowaniu 

jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr XLI/2018 z obrad   sesji 

rady  z dnia 29 czerwca  2018  roku. 

Pkt. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że w związku z nieobecnością pani wójt 

sprawozdanie z działalności wójta przedstawi  pani Renata Koziara Sekretarz Gminy.  

Pani sekretarz poinformowała, że odniesie się tylko do informacji na temat wydanych 

zarządzeń i przeprowadzonych postępowań przetargowych. Poinformowała, że w minionym  

okresie  od  dnia  poprzedniej  sesji   w  zakresie  spraw  bieżących  pani wójt wydała ogółem   

16  Zarządzeń, które  dotyczyły następujących spraw: 

Zarządzeniem Nr 53/2018 z dnia 29 czerwca br. Wójt Gminy udzieliła upoważnienia 

Kierownikowi Ośrodka Pomocy Społecznej w  Wodzisławiu do prowadzenia postępowań                  

w sprawach świadczenia dobry start i wydawania w  tych  sprawach rozstrzygnięć.   

Zarządzeniem Nr 54/2018 z dnia 29 czerwca br. na  wniosek Kierownika Ośrodka Pomocy 

Społecznej  Wójt Gminy udzieliła upoważnienia pracownikowi  tegoż Ośrodka do 

prowadzenia postępowań w sprawach świadczenia dobry start i wydawania w  tych  

sprawach rozstrzygnięć w przypadku wystąpienia  konieczności zastępowania w przypadku 

nieobecności Kierownika.   

Zarządzeniem Nr 55/2018 z dnia  29 czerwca br. Wójt Gminy dokonała  zmian budżetu                  

i w  budżecie Gminy na  2018 rok. Zmian tych  dokonano   w oparciu  wnioski  kierowników 

jednostek i pracowników merytorycznych Urzędu  w następujących działach :                           

400- Wytwarzanie i zaopatrywanie  energię elektryczną, gaz i wodę, 600- Transport                         

i łączność, 750- Administracja Publiczna, 754- Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 

przeciwpożarowa, 801- Oświata i wychowanie, 851- Ochrona Zdrowia,  dziale  852 – Pomoc 

Społeczna oraz 900 – Gospodarka komunalna.  

Zarządzeniem Nr 56/2018 z dnia  9 lipca  br. Wójt Gminy dokonała  zmian budżetu                                

i w  budżecie Gminy na  2018 rok. Zmian tych  dokonano  w oparciu o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego w dziele  751- Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli                            

i ochrony prawa oraz sadownictwa z przeznaczeniem  na  organizację wyborów  

samorządowych oraz wnioski  kierowników jednostek oraz pracowników Urzędu w działach: 

750- Administracja publiczna, 751- Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli                     

i sądownictwa  oraz 900 – Gospodarka komunalna.  

Zarządzeniem  Nr 57/2018 z dnia 9 lipca br. powołana  została Komisja Gminna do spraw 

szacowania skutków klęsk żywiołowych na terenie Gminy Wodzisław powstałych w  wyniku 
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niekorzystnych zjawisk atmosferycznych w gospodarstwach domowych, rolnych, działach 

specjalnych i infrastrukturze komunalnej. 

 

Zarządzeniem  Nr 57 A/2018 z dnia 9 lipca br. wprowadzone  zostały procedury udzielania 

przez Gminę Wodzisław pożyczek stowarzyszeniom działającym na terenie Gminy na 

realizację zadań współfinansowanych ze środków Unii Europejskiej lub innych środków  

pomocowych.  

Zarządzeniem Nr 58/2018 z dnia 13 lipca br. powierzone  zostały  czynności zastrzeżone 

dla Kierownika zamawiającego   do  wykonania Sekretarzowi Gminy w postępowaniach  na : 

- rozbudowę  budynku Samorządowej Szkoły Podstawowej w Brześciu,  

- pełnienie nadzoru inwestorskiego branży konstrukcyjno-budowlanej, sanitarnej                               

i elektrycznej przy realizacji inwestycji  pn. „Rozbudowa budynku SSP w Brześciu”,  

- budowa  wodociągu dla wsi Wodacz , 

- odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych                              

i niezamieszkałych na terenie Gminy Wodzisław w latach 2019-2020.  

Zarządzeniem Nr 59/2018 z dnia 20 lipca br. została powołana komisja ds. szacowania 

szkód powstałych w infrastrukturze komunalnej wskutek nawalnych deszczy zaistniałych                     

w dniu  18 lipca 2018  roku.  

Zarządzeniem Nr 60/2018 z dnia  20 lipca   br.  Wójt Gminy wyraziła zgodę na  rozłożenie 

na  raty należności o charakterze cywilnoprawnym z tytułu poboru wody.  

Zarządzeniem Nr 61/2018 z dnia  20 lipca  br. Wójt Gminy dokonała  zmian budżetu                                

i w  budżecie Gminy na  2018 rok. Zmian tych  dokonano  w oparciu o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego w dziale  851- Ochrona  zdrowia z przeznaczeniem na pokrycie kosztów 

wydawanych przez gminy decyzji administracyjnych w sprawach świadczeniobiorców innych 

niż ubezpieczeni zgodnie z ustawą o świadczeniach opieki zdrowotnej, dziale  852- Pomoc 

społeczna na  wypłacanie wynagrodzenia za sprawowanie opieki oraz  obsługę tego zdania 

oraz na organizowanie świadczeń specjalistycznych usług opiekuńczych.  

Zarządzeniem Nr 62/2018 z dnia  31 lipca  br. Wójt Gminy dokonała  zmian budżetu                                

i w  budżecie Gminy na  2018 rok. Zmian tych  dokonano  w oparciu o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego w dziale  801 – Oświata i wychowanie z przeznaczeniem  na  zakup 

podręczników oraz materiałów edukacyjnych  oraz wnioski  kierowników jednostek                              

i  pracowników  merytorycznych  w  działach 758- Różne rozliczenia i 801 – Oświata                            

i wychowanie.  

Zarządzeniem Nr 63/2018 z dnia 6 sierpnia br. Wójt Gminy wystąpiła do jednostek 

pomocniczych o zasięgnięcie opinii w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na terenie 

gminy dla poszczególnych rodzajów napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na 

terenie gminy, miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych.  
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Zarządzeniem Nr 64/2018 z dnia 7 sierpnia  br.  w oparciu o wniosek dyrektora SSP                        

w Wodzisławiu przyznana  została  dopłata do czesnego ze środków przeznaczonych na 

wspieranie doskonalenia zawodowego dla Beaty Witek nauczyciela tejże szkoły.   

Zarządzeniem Nr 65/2018 z dnia  10 sierpnia br.  Wójt Gminy wyraziła zgodę na  

rozłożenie na  raty należności o charakterze cywilnoprawnym z tytułu poboru wody.  

Zarządzeniem Nr 66/2018 z dnia  10 sierpnia br. Wójt Gminy dokonała  zmian budżetu                                

i w  budżecie Gminy na  2018 rok. Zmian tych  dokonano  w oparciu o decyzję Wojewody 

Świętokrzyskiego w dziele  751- Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli                            

i ochrony prawa oraz sadownictwa z przeznaczeniem  na  organizację wyborów  

samorządowych oraz wnioski  kierowników jednostek oraz pracowników Urzędu w działach: 

750- Administracja publiczna i  751- Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, 

kontroli  i sądownictwa.  

Zarządzeniem Nr 68/2018 z dnia 24 sierpnia br. powierzone  zostały  czynności 

zastrzeżone dla Kierownika zamawiającego do wykonania Sekretarzowi Gminy                                    

w postępowaniach  na : 

- odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych                              

i niezamieszkałych na terenie Gminy Wodzisław w latach 2019-2020.  

 
W  minionym okresie odbywały się  następujące przetargi   w  zakresie  dostaw  i usług 

inwestycyjnych: 

W  dniu  6 czerwca br. komisja przetargowa dokonała otwarcia ofert w przetargu 

nieograniczonym  na  Dowóz i odwóz uczniów Szkół Podstawowych na terenie Gminy 

Wodzisław w roku szkolnym 2018/2019. W przetargu uczestniczyło czterech oferentów, 

którzy złożyli oferty na  poszczególne  zadania ( w  sumie  8). Po zakończeniu sprawdzania  

dokumentacji  przetargowej w  dniu 11 lipca br. z oferentami  podpisano umowy na realizację  

zamówienia.  

trasa 

Liczba 

złożony

ch ofert 

Oferent  
Najkorzys
tniejsza 

cena 

Zadanie 1. Krężoły – 

Pękosław 
2 

USŁUGI-HANDEL-
TRANSPORT Anna Chmiel 

Charężów 
6,02 zł 

Zadanie 2. Świątniki 4 
F.H.U. MAJ-BUS Danuta 

Maj Miechów 
14,95 zł 



6 
 

Zadanie 3. Promyk – 

Laskowa 
3 

USŁUGI-HANDEL-
TRANSPORT Anna Chmiel 

Charężów 
13,31 zł 

Zadanie 4. Ludwinów – 

Mierzawa 
3 

F.H.U. MAJ-BUS Danuta 
Maj Miechów 

7,10 zł 

Zadanie 5. Dębiany – 

Olbrachcice 
3 

USŁUGI-HANDEL-
TRANSPORT Anna Chmiel 

Charężów 
7,05 zł 

Zadanie 6. Wola Lubecka – 

Przezwody 
3 

F.H.U. MAJ-BUS Danuta 
Maj Miechów 

11,70 zł 

Zadanie 7. Lubcza Janów – 

Brzezinki 
3 

F.H.U. MAJ-BUS Danuta 
Maj Miechów 

7,35 zł 

Zadanie 8. Łany – Zielonki 3 
USŁUGI-HANDEL-

TRANSPORT Anna Chmiel 
Charężów 

16,42 zł 

Zadanie 9. Pokrzywnica – 

Podlesie 
4 

F.H.U. MAJ-BUS Danuta 
Maj Miechów 

6,70 zł 

 

 

W  dniu 29 czerwca  br. dokonano otwarcia ofert w  przetargu nieograniczonym na 

pełnienie nadzoru inwestorskiego branży konstrukcyjno-budowlanej, sanitarnej i elektrycznej 

przy realizacji inwestycji pn. Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej na 

terenie gminy Wodzisław. Na  przetarg  wpłynęły 3 oferty spośród których najkorzystniejszą 

okazała się oferta Zakładu Usług Inwestycyjnych „LATBUD” mgr inż. Zbigniew Lato                             

z Jędrzejowa za  cenę 29 520,00 zł  brutto. W  dniu 17 lipca została z oferentem podpisana 

umowa.  

W  dniu 23 lipca  br. komisja  dokonała otwarcia ofert w przetargu na zadaniu 

inwestycyjnym pn:  Rozbudowa budynku Samorządowej Szkoły Podstawowej w  Brześciu. 

Postępowanie zostało unieważnione ponieważ oferta z najniższą ceną przewyższała kwotę, 

którą zamawiający zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia . 

W dniach 16 i  27 sierpnia  br. odbyły się przetargi nieograniczone  na zadanie:  odbiór                                      

i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych                                       

i niezamieszkałych na terenie Gminy Wodzisław w latach 2019-2020. Postępowanie zostało 
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unieważnione ponieważ oferta z najniższą ceną przewyższała kwotę, którą zamawiający 

zamierzał przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.  

W  dniu 20 sierpnia  br. odbył się przetarg nieograniczony na  budowę wodociągu dla wsi 

Wodacz. Na przetarg wpłynęły 4  oferty spośród z których najkorzystniejszą okazała  się 

oferta Zakładu Usług Remontowo - Budowlanych Wod-Kan CO i GAZ  Grzegorz Sajdak                

z Charsznicy za cenę 319 670,46 zł brutto. Podpisanie  umowy planowane jest                                        

w najbliższym czasie. 

W dniu  10 września  br. odbył się przetargi nieograniczone  na zadanie:  odbiór                                      

i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości zamieszkałych                                       

i niezamieszkałych na terenie Gminy Wodzisław w roku 2019. Na przetarg wpłynęły dwie 

oferty, które  są w trakcie sprawdzania. 

Kończąc wystąpienie pani sekretarz poinformowała, że obecnie  przeprowadzana jest 

w urzędzie odbywa się  kontrola tematyczna przeprowadzana przez Najwyższą Izbę Kontroli.  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w  sprawozdania. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 11 za,  w głosowaniu  jawnym. 

Przewodnicząca  rady gminy stwierdziła przyjęcie przedłożonego sprawozdania. 

 

Pkt. 6. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że w związku, że na dzisiejszej sesji nie 

ma pani wójt interpelacje i zapytania zostaną jej przekazane na piśmie, a odpowiedzi 

zostaną udzielone na kolejnej sesji w październiku.  

Radny Wiesław Kowalski zwrócił się z pytaniem do radnych powiatowych, co z drogą 

Serwit- Laskowa, która tak naprawdę zakończyła się w stodole.  

Następnie radny poinformował, że ruszył nowy program rządowy dot. modernizacji 

dróg lokalnych. Pod koniec sierpnia odbyło się spotkanie zwołane przez panią wojewodę                   

z samorządowcami. Radny pytał, czy na tym spotkaniu był przedstawiciel naszej gminy. 

Wnioski są przyjmowane od poniedziałku i łącznie na w/w program przeznaczonych jest                    

5 miliardów zł.  

Pani sekretarz odnosząc się do tematu spotkania zwołanego przez wojewodę 

poinformowała, że wziął w nim udział pan Adrian Jagieło inspektor d.s. budowy i utrzymania 
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dróg. Nie wie jakie będą dalsze plany związane z tym tematem i trzeba poczekać na powrót 

pani wójt.  

Radny Artur Oleksiak zauważył, że w związku z kończącą się kadencją samorządu 

należy wyjaśnić sprawę  zwrotu należności za remont budynku Ośrodka Zdrowia                              

w Wodzisławiu. Radny zwrócił się do radcy prawnego z pytaniem jakie są efekty rozmów                  

z mieszkańcami- właścicielami mieszkań w ośrodku w tym temacie. Radny pytał również, jak 

wygląda sprawa z panem Polakiem- wykonawcą rynku w Wodzisławiu.  

Radca prawny urzędu odnosząc się do tematu mieszkań w GOZ w Wodzisławiu 

poinformował, że  nie doszło do pozytywnego rozstrzygnięcia sprawy i po rozmowie z panią 

wójt ustalono, że będzie złożony pozew do sądu w tej sprawie. Odnośnie powództwa pana 

Polaka radca prawny poinformował, że sąd przekazał sprawę do mediacji, która miała się 

odbyć ale termin został odwołany bo pan Polak został poproszony przez naszą stronę                      

o przedstawienie zestawienia, które ułatwiły by opracowanie ugody. Na chwilę obecną 

czekamy i jesteśmy w kontakcie z mecenasem strony przeciwnej, który miał przekazać 

swojemu klientowi nasz wniosek ale obecnie przebywa on za granicą. Po otrzymaniu 

oczekiwanych informacji odbędą się mediacje, które pozwolą na opracowanie ewentualnej 

ugody.  

Radny Leszek Krzelowski zwrócił się z pytaniem do radnych powiatowych, kiedy będą 

wykonane planowane remonty dróg powiatowych tj. Przyłęczek- Piotrkowice i Mierzawa – 

Września.  

Radny powiatu jędrzejowskiego pan Mariusz Zieliński odnosząc się do zapytania 

radnego Wiesława Kowalskiego dot. drogi Laskowa – Serwit poinformował, że były protesty 

mieszkańców dot. budowy w/w drogi min. pana Rotermana, który doprowadził do takiej 

sytuacji, że inwestycja została skrócona. Radny wyjaśnił, że budując drogę na obecnym 

pasie drogowym trzeba by było ją zwęzić i byłby problem z pozyskaniem środków w ramach 

których droga jest wybudowana. Pozostały odcinek będzie skończony w przyszłym roku. 

Odnośnie zapytania radnego Krzelowskiego radny Zieliński zapewnił, że odpowiedź zostanie 

udzielona na piśmie.  

Radny powiatowy pan Zygmunt Ozga odnosząc się do tematu drogi Laskowa- Serwit 

wyjaśnił, że gdy droga była przygotowywana do budowy to pan Roterman nie zgłaszał 

żadnych zastrzeżeń. Okazało się również, że pas drogowy został zabudowany w części 

przez właściciela sąsiedniej działki. Droga zrobiła się wąska ale nikt na to nie zwracał uwagi. 

Gdy rozpoczęto prace i chciano wyrywać drzewa rosnące w pasie drogowym pan Roterman 

zablokował drogę. Wykonawca zszedł z odcinka bo nie można było zwęzić drogi gdyż na 

zadanie było częściowe dofinansowanie z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych tj. droga 

powinna być odtworzona w takiej szerokości, jak było wcześniej tj. 4,5m. W przypadku gdyby 

wykonano węższy odcinek to w wyniku kontroli mogło by dojść do tego, że zabrana by 

została dotacja. Radny poinformował, że rozmawiał z dyrektorem Gradem w tej sprawie,  

widział inwestycję, była również interwencja 2 mieszkańców i ustalono, że na dzień 

dzisiejszy dowieziony zostanie tam kamień tj. grubszy i drobniejszy, przez okres zimy będzie 

wyjaśniona sporna sprawa dot. gruntu i na wiosnę brakujący odcinek o długości 72m będzie 

zrobiony. Radny dodał, że pan Roterman argumentował swój protest tym, że będzie go 

zalewała woda.  
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Radny Wiesław Kowalski prosił aby mówić prawdę, a nie kłamać bo było wiadome już 

wcześniej i projektant również na pewno to wiedział, że droga ma szerokość 8m, a gdy 

dochodzi do budynków zwęża się do 3m. Radny pytał, czy projektant w ogóle widział mapy. 

Poinformował, że ruiny budynków stoją ewidentnie w drodze ok. 1,5m, a po drugiej stronie są 

również zabudowania. Radny pytał, w jaki sposób odtworzony zostanie pas o szerokości 8m. 

Radny powiatowy pan Zygmunt Ozga zauważył, że nie mówił, że droga będzie miała 

szerokość 8m. Pytał, dlaczego radny Kowalski nie zainteresował się  drogą gdy była robiona 

skoro to jego obwód wyborczy. 

Radny Wiesław Kowalski stwierdził, że projektant drogi w ogóle nie widział mapy                   

i teraz aby dokończyć odcinek tak jak zaplanowano trzeba kupić od właściciela sąsiedniej 

działki grunt ale nie wiadomo czy wyrazi on zgodę.  

Radny Zygmunt Ozga poinformował, że pas o szerokości 1,5m  zajęty  przez 

właściciela sąsiedniej działki jest w pasie drogowym.  

Radny Marek Siwiec zwrócił się z uwagą do radnych powiatowych w sprawie 

studzienek, które miały zbierać wodę przy ul. Żarnowskiej, a tak naprawdę woda stoi przez               

2 dni. Radny pytał, jaką technologię zastosowano przy odwodnieniu. Podkreślił, że gdy                     

z tego powodu będzie wypadek to osobiście wskaże winnych.  

Pani Kuśmierz poruszyła temat drogi powiatowej Olbrachcice- Września. 

Poinformowała, że droga nie jest remontowana jedynie posypana kamieniem lub starym 

asfaltem. Zwróciła się z pytaniem do radnych powiatowych, kiedy będzie faktyczny remont 

tej drogi skoro gmina przekazała na ten cel 20.000zł.  ale pan Robert Dziób zablokował 

inwestycję i wyraził zgodę na przekazanie środków na remont drogi na Wrześnię. Pani 

Kuśmierz zauważyła, że pan Dziób również mieszka w pobliżu.  

Radny Robert Dziób poinformował, że wyjaśniał już pani Kuśmierz, że kwota 

20.000zł. została przekazana na tą samą drogę, a cała droga będzie remontowana w całości 

przyszłym roku tj. od Zagaja do Wrześni  gdyż są na nią pozyskane środki.    

Pkt.7. Sprawozdanie z realizacji uchwał w sprawie Planu Ochrony Środowiska i Planu 
Gospodarki Odpadami. 
 

Sprawozdanie z realizacji Planu Ochrony Środowiska przedstawiła pani Małgorzata Sito 

inspektor d.s. ochrony środowiska ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu).  

Sołtys wsi Ludwinów pytał, dlaczego za odbiór azbestu mają płacić 50% kosztów.  

Pani Małgorzata Sito wyjaśniła, że w skład 85% jaki pozyskiwała gmina wchodziło 50% 

środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Kielcach, a 35%z Narodowego 

Funduszu Ochrony Środowiska w Warszawie. Obecnie gmina nie otrzymuje zwrotu                       

z Warszawy w wysokości 35% stąd wzrost kosztów dla mieszkańców. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przewodnicząca rady gminy ogłosiła 5 min. przerwę.  

Po przerwie: 
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Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami przedstawiła pani Agnieszka Marzec 

podinspektor d.s. gospodarki odpadami ( sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu).   

Pytań ani uwag nie było.  

Pkt. 8. Podjęcie uchwał. 

Przewodnicząca rady gminy poinformowała, że projekty uchwał były omawiane na 

posiedzeniach komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz komisji Zdrowia, Opieki 

Społecznej, Administracji i Bezpieczeństwa Publicznego i uzyskały pozytywne opinie ( opinie 

stanowią załączniki nr 7-8 do protokołu).  

a) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej  Gminy Wodzisław 

na lata 2018-2024, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 11 radnych. 

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLII/287/2018                       

w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Wodzisław na lata 2018-

2024r. 

b) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie Gminy Wodzisław na 2018 rok, 

przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

 Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLII/288/2018                         

w sprawie zmian budżetu i  w budżecie Gminy Wodzisław na 2018 rok. 

c) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody do wprowadzenia danych do Rejestru 

Należności Publicznoprawnych, przedstawiła skarbnik gminy ( projekt stanowi załącznik                  
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nr 11 do protokołu). Pani skarbnik wyjaśniła, że ustawodawca dał możliwość samorządom 

do wprowadzania informacji o zadłużeniach wynikających z podatków i innych opłat. 

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

 Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLII/289/2018 w sprawie 

wyrażenia zgody do wprowadzenia danych do Rejestru Należności 

Publicznoprawnych.                         

 

d) projekt uchwały w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży i podawania 

napojów alkoholowych, przedstawił pan Michał Kruk pełnomocnik wójta d.s. Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych ( projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

 Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLII/290/2018 w sprawie 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania na terenie gminy miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych. 

 

e) projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu profilaktyki zakażeń meningokokowych 

na lata 2019-2023, przedstawił pan Michał Kruk podinspektor d.s. ochrony zdrowia  ( projekt 

uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

 Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLII/291/2018 w sprawie  

uchwalenia Programu profilaktyki zakażeń meningokokowych na lata 2019-2023. 

 

f) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia aktualizacji „Lokalnego 

Programu Rewitalizacji dla Gminy Wodzisław na lata 2016-2025”, przedstawiła sekretarz 
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gminy ( projekt stanowi załącznik nr 14 do protokołu). Pani sekretarz wyjaśniła, że 

aktualizacja dot. nowych zadań tj.: rozbudowy Samorządowej Szkoły Podstawowej                           

w Brześciu, remontu sali gimnastycznej w Samorządowej Szkole Podstawowej                                

w Wodzisławiu oraz modernizacji oświetlenia ulicznego Gminy Wodzisław.  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

 Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLII/292/2018 w sprawie  

przystąpienia do sporządzenia aktualizacji „Lokalnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Wodzisław na lata 2016-2025”. 

 

g) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wodzisław, położonej w obrębie Lubcza ( działka nr 375 i 506), przedstawił 

pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy ( projekt stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

 Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLII/293/2018 w sprawie  

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław, 

położonej w obrębie Lubcza. 

 

h) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Wodzisław, położonej w obrębie Klemencice, ( działka nr 576/13), 

przedstawił pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem gminy ( projekt 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

 Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 10 za, 1 wstrzymujący się, 

przeciw brak,  w głosowaniu jawnym. 
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Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLII/294/2018 w sprawie  

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Gminy Wodzisław, 

położonej w obrębie Klemencice. 

 

i) projekt uchwały w sprawie petycji, przedstawiła przewodnicząca rady gminy ( projekt 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było.   

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział   11 radnych. 

 Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się  jednogłośnie- 11 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca rady gminy stwierdziła  podjęcie uchwały Nr XLII/295/2018 w sprawie  

petycji. 

 

Pkt. 9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

- udzielono w punkcie 6. 

Pkt. 10. Sprawy różne.  

Sołtys wsi Ludwinów interweniował w sprawie wykoszenia terenu przy trasie S-7 i wzdłuż 

dróg dojazdowych. Sołtys prosił o interwencję radnych powiatowych i radnych gminy. 

Radny Wojciech Gądek poinformował, że w dniu wczorajszym na posiedzeniu komisji 

zdrowia… wypracowano już wniosek w tej sprawie.  

Pani sekretarz potwierdziła, że rada podjęła już interwencję w tej sprawie. Poinformowała, że 

w dniu wczorajszym wysłano już pismo w tej sprawie. Wcześniej interweniowano 

telefonicznie ale nic to nie dało. Wnioskowano o wykoszenie dróg technicznych, terenu przy 

węzłach, zjazdów do pól.  

Przewodnicząca rady gminy odczytała informację komisji inwentaryzacyjnej rady 

gminy dot. wyłożenia do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy Wodzisław w dniu                   

11 września 2018r.  na okres 1 miesiąca spisu inwentaryzacyjnego oraz kart 

inwentaryzacyjnych nieruchomości stanowiących drogi dojazdowe do pól w obrębach 

geodezyjnych Krężoły, Laskowa, Stara Olszówka, Wodacz i Zarzecze. Dodała, że 

szczegółowych informacji udziela pan Janusz Kuśmierz inspektor d.s. gospodarki majątkiem 

gminy.  

Sekretarz gminy  zwróciła się do sołtysów i poinformowała, że jest możliwość 

pobrania druków wniosków o przyznanie funduszu sołeckiego. Są one dostępnie u pani 

skarbnik. Poinformowała, że wnioski należy składać do końca września i jest to obligatoryjny 

termin. Następnie pani sekretarz odniosła się do tematu zbliżających się wyborów 

samorządowych, które odbędą się 21 października br. Jest dużo nowości. Sołtysi otrzymają 
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pakiety informacyjne w tej sprawie. Pani sekretarz dodała, że nie jest już urzędnikiem 

wyborczym. Jest to osoba z zewnątrz tj. pan Ryszard Bielak dyrektor szkoły w Podchojnach. 

Nowością podczas wyborów będą po dwie komisje w każdym obwodzie glosowania tj. jedna 

będzie się zajmować przeprowadzeniem głosowania, a druga będzie ustalać wyniki 

głosowania. Każdy głosujący otrzyma po 4 karty tj. do rady gminy, do rady powiatu, do 

sejmiku i na wójta. Wzory kart będą inaczej wyglądały tj. tylko część karty będzie kolorowa.  

 

Pkt.11. Zamknięcie obrad sesji.  

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady Gminy 

Wodzisław pani Stanisława Nowak podziękowała wszystkim za udział w sesji i zamknęła 

obrady wypowiadając formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam czterdziestą drugą sesję Rady 

Gminy Wodzisław obecnej kadencji”. Na tym protokół zakończono. 

           Protokolant                        Sekretarz Obrad      Przewodnicząca Rady Gminy 

/  Aleksandra Adamska /            / Robert Dziób /                      / Stanisława Nowak  / 

 

 


